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Zapytanie

w sprawie ul. Nowej Stoińskiego

Szanowny Panie Prezydencie

Planowana ul. Nowej Stoińskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą ma bardzo
duże znaczenie dla układu komunikacyjnego Naramowic i ma usprawnić w
przyszłości komunikację w rejonie wschodnich Naramowic.

W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytania:

W jakim terminie jest planowane wybudowanie ul. Nowej Stoińskiego na
odcinku od istniejącej ul. Nowej Naramowickiej w kierunku wschodnim?

Jaki jest szacunkowy koszt budowy wyżej wspomnianego odcinka ul. Nowej
Stoińskiego?

Czy deweloperzy budujący obecnie osiedla na terenie wschodnich Naramowic
będą partycypować w kosztach budowy wyżej wspomnianego odcinka ul.
Nowej Stoińskiego?
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